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 شهردار سنندج:

 اقدامات مثبت شهرداری در راستای بهسازی
و زیباسازی آبیدر 

س�نندج – عصر آزادی : شهردار 
سنندج در مراس�م افتتاح مجموعه 
تفریح�ی زی�پ لاین و پ�ل معلق و 
رونمایی از بزرگترین پیکره کش�ور 
در آبیدر به مناس�بت س�وم خرداد 
سالروز آزادس�ازی خرمشهر گفت: 
اقدام�ات تأثیرگ�ذاری در راس�تای 
زیباس�ازی و بهسازی پارک جنگلی 
آبی�در صورت گرفته و بزودی پارک 

دو هکتاری موسوم به باغ ایرانی در آبیدر به بهره برداری خواهد رسید.
ش��هردار س��نندج در مراس��م افتتاح مجموعه تفریحی زیپ لاین و پ��ل معلق و رونمایی 
از بزرگترین پیکره کش��ور در آبیدر به مناس��بت س��وم خرداد س��الروز آزادسازی خرمشهر 
گفت: اقدامات تأثیرگذاری در راس��تای زیباس��ازی و بهس��ازی پارک جنگلی آبیدر صورت 
 گرفت��ه و ب��زودی پ��ارک دو هکت��اری موس��وم به ب��اغ ایرانی در آبی��در به به��ره برداری 

خواهد رسید.
با حضور استاندار سلیمانیه و جمعی از مسئولان استانی آیین رونمایی از بزرگترین پیکره 
کشور ) ایثار و مقاومت مردم کردستان( و بهره برداری از مجموعه تفریحی زیپ لاین و پل 

معلق سنندج برگزار شد.
ش��هردار سنندج در مراس��م رونمایی از بزرگترین پیکره ایثار و مقاومت در آبیدر سنندج 
ضمن تبریک سوم خرداد یادآور رشادتهای جوانان ایرانی عنوان کرد: در راستای گرامیداشت 
ای��ن روز مبارک دو طرح این ش��هرداری نظیر رونمایی از مجس��مه ایث��ار و مقاومت مردم 
کردستان و مجموعه تفریحی زیپ لاین و پل معلق در آبیدر جهت بهره برداری آماده شد.

مهندس حش��مت اله صیدی گفت: پارک جنگلی آبیدر دارای پتانس��یل های فراوانی در 
راستای جذب گردشگر است.

وی اظهار داش��ت: خوش��بختانه در این دوره با تعامل و همکاری اعضای ش��ورای ش��هر 
اقدامات مثبتی در راستای بهسازی و زیباسازی پارک جنگلی آبیدر صورت گرفت.

مهندس صیدی اعبلام کرد: در این دوره اقداماتی نظیر س��اماندهی میدان هفت آسیاب ) 
میدان گاز ( احداث مسیر دوچرخه سواری، احداث بلوار 24 متری عباس کمندی، ساماندهی 
پارک امانیه و امیریه، احداث پارک مش��اهیر کورد، نصب و محوطه س��ازی بزرگترین پیکره 

کشور و احداث مجموعه تفریحی زیپ لاین و پل معلق در آبیدر انجام شد.
وی از اجرای مراحل پایانی احدث پارک دو هکتاری به سبک باغ ایرانی خبر داد و گفت: 

بزودی این پارک زیبا به بهره برداری خواهد رسید.
وی با اش��اره به اینکه پیکره ایثار و مقاومت مردم کردس��تان ی��ادآور رنج ها و مقاومت و 
پایداری مردم کردس��تان بوده؛ اظهار داش��ت: ارتفاع این پیکره بزرگ 22 متر و وزن آن 30 

تن است.
صیدی تصریح کرد: در محوطه اطراف این پیکره زیبا نیز با تلاش شبانه روزی و مضاعف 
کارگران زحمتکش این شهرداری؛ اقداماتی نظیر: احداث فضای سبز، محوطه سازی، تامین 

روشنایی، نصب مبلمان پارکی و دیگر امکانات رفاهی در محوطه اطراف پیکره انجام شد.
وی در خص��وص مجموعه تفریحی زیپ لاین و پل معلق هم گفت: این مجموعه تفریحی 
در جوار پارک مش��اهیر احداث و طول پل معل��ق 300 متر و طول زیپ لاین نیز 320 متر 

است.
در این مراس��م علاوه بر اجرای مراس��مات فرهنگی از جمعی از خانواده معظم ش��هدا هم 

تجلیل بعمل آمد.
پیکره ایثار و مقامت مردم کردس��تان اثر هنرمند نامی و معروف س��نندجی استاد هادی 

ضیاء الدینی از هنرمندان توانمند و بزرگ در عرصه مجسمه سازی است.

شیخ مختار هاشمی از بزرگان مذهبی و متولی خانقاه شیخ هادی 
شهرستان سنندج؛

گازطبیعي دراستان كردستان با تامین انرژي دائمي 
موجب رونق مساجد  ، تكیه ها  خانقاء و مراكز 

مذهبي شده است
س�نندج – عصر آزادی : مهندس 
احمد فعله گري مدير عامل شركت 
گاز استان كردستان به همراه رئيس 
روابط عمومي ، رئيس اجراي طرح ها 
، رئبس امورحقوقي ، ناظرين پروژه 
ها و پيمانكاران اجراي فعال در اين 
بخش از پروژه هاي گازرساني بخش 
روستايي شهرستان سنندج در روز 
يكشنبه مورخ دوم خرداد ماه سال 

جاري بازديد بعمل آورد.
در حين بازديد و بررس��ي روند اجراي پروژه هاي گازرس��اني در بخش سيروان سنندج ، 
مدير عامل و همراهان از مسير گازرساني به خانقاء و تكيه مرحوم حاج شيخ هادی هاشمي 
بازدي��دي صورت گرفت و در اين بازديد با دكترش��يخ مختار هاش��می از بزرگان مذهبی و 
متولی خانقاه ش��يخ هادی كه يكی از زيارتگاه های مهم ش��يفتگان طريقت های كردس��تان 

است و در روستاي دولاب قراردارد ديدار و گفتگويي انجام گرفت.
در اين ديدار شيخ مختار هاشمی معماری خاص روستا و مهمان نوازی مردم را كم نظير 
توصيف كرد و يادآور ش��د:طريقت قادريه صوله ای دولاب نزديک ۲۰۰ س��ال است  كه در 
مناطق كردنشين به ويژه استانهای كرمانشاه و كردستان مشغول به فعاليت های دينی بوده 
و با برگزاری مراس��م های معنوی و عرفانی برای ترويج ارزش ها و س��نت های اين مكتب 

عرفاني در تلاش هستند.
وي از خدمات ارزنده ش��ركت گاز استان كردس��تان در گازرساني به مناطق كوهستاني و 
صعب العبور تش��كر كرد و اين خدمات را تحقق و عينيت بخش��يدن به عدالت اجتماعي و 
برابري اس��تفاده از فرصت هاي بهتر براي زندگي و رفاه اجتماعي دانس��ت. شيخ مختار گاز 
رس��اني به مراكز مذهبي را بعنوان ش��اخص ترين عملكرد شركت گاز استان كردستان ذكر 
كرد و گفت : با گازرساني به مراكز مذهبي و تامين انرژي پايدار علاوه بر رفع دغدغه متوليان  
، موجب رونق مس��اجد ، تكيه ها ، خانقاء ها و مراكز مذهبي ش��ده اس��ت وخدمت رس��انی 
صادقان��ه و خالصانه به مردم ميتواند موجب غفران و بخش��ش پ��اره ای از گناهان و جبران 

كننده كاستی های انسان گردد و موجب وصال و راهنمايی انسان به بهشت الهی گردد.
وي در پاي��ان س��خنانش از زحم��ات خالصانه مديريت ، كاركنان و عوام��ل اجرايي پروژه 
گازرس��اني به روس��تاي دولاب و خانقاء ش��يخ هادي تش��كر كرد و اظهار داش��ت : با اتمام 
گازرس��اني به اين مركز عرفاني ديگر زوار و عاش��قان طريقت يراي عبادت و اسكان مشكلي 
نداشته و اطعام دادن به اين افراد با شعله هاي آبي گاز طبيعي موجب آرامش شده  و لبخند 

رضايت را به لبان آن ها هديه مي دهد.
در اين ديدار احمد فعله گري مدير عامل ش��ركت گاز اس��تان كردس��تان ضمن تشكر از 
استقبال عالم رباني شيخ مختار هاشمی در مورد وضعيت گازرساني استان كردستان چنين 
گفت : در حال حاضر با همت همكاران تلاشگر شركت گاز استان كردستان تعداد 31 شهر 
و 14۰۲ روستاي استان به شبكه سراسري گازطبيعي متصل بوده و ضريب نفوذ در جمعيت 

شهري 1۰۰ درصد و در جمعيت روستايي 96 درصد مي باشد.
وي در مورد پروژه گازرساني به مجتمع روستايي دولاب بيان داشت : براي گاز رساني به 
اين مجتمع كه ش��امل 3 روس��تا و خانقاء مي باشد ، نياز است 18۰ هزار متر شبكه گذاري 
صورت گيرد كه 17۰۰ متر آن خط اختصاصي مس��ير روس��تاي دولاب و خانقاء و تكيه مي 
باش��د.   گفتني اس��ت خانقاء و تكيه مرحوم شيخ هادي هاش��مي كه از زيارتگاه های مهم 
دراويش و ش��يفتگان طريقت های مش��هور كردس��تان اس��ت در دره ای عميق و زيبا و در 
اولين دره ورودی سرس��بز قبل از روس��تاي دولاب قرار گرفته اس��ت  ، روستای دولاب در 
4۰ كيلومتری جنوب ش��هر س��نندج در دامنه كوه معروف »اوالان« ما بين ش��هر سنندج و 
كامياران، از توابع بخش سيروان، منطقه اورامان ژاورود شرقی واقع شده است.  
ذكر اين نكته ضروري اس��ت دكتر ش��يخ مختار هاش��مي از كارشناسان حوزه انرژي بوده 
و دكتراي خود را در رش��ته مهندس��ي عمران )گرايش مديريت آب( از دانش��گاه نيوكاسل 

انگلستان دريافت نموده است.
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دیده بان

میزان صادرات محصولات کشاورزی آذربایجان شرقی با توجه به 
جایگاه کش�وری این اس�تان از نظر میزان تولیدات این بخش و دارا 
بودن رتبه های اول تا ششم کشوری در تولید ۲۱ محصول همخوانی 
نداش�ته و به نظر می رس�د افزایش س�هم ۱۰ درصدی این بخش از 

صادرات غیرنفتی استان نیازمند برنامه راهبردی است. 
به گزارش ایرنا، س��ال گذشته 2۸0 میلیون دلار از صادرات غیرنفتی سه 
میلیارد دلاری آذربایجان ش��رقی به محصولات کشاورزی اختصاص داشت 
که این رقم در مقایسه با میزان تولید و ظرفیت های کشاورزی استان، بسیار 
اندک بوده و افزایش ارزآوری از طریق صدور محصولات کشاورزی به برنامه 

های مدون و راهبردی و عملی نیاز دارد.
در حوزه زراعت و در بخش حبوبات و تولید عدس رتبه اول تا دوم کشور 
با سطح زیرکشت ثابت در سال های مختلف به آذربایجان شرقی تعلق دارد؛ 
در علوفه و تولید یونجه هم به لحاظ سطح زیرکشت و هم میزان تولید رتبه 
اول کشوری از آن این استان است،  در تولید گندم مقام چهارم کشوری،  در 
زیربخش باغبانی و تولید سیب مقام دوم کشور، تولید زردآلو رده اول، تولید 
سنجد رتبه اول کشور، در زغال اخته رتبه دوم کشوری و در سایر محصولات 
باغی رتبه های اول تا هفتم کشوری به این استان تعلق دارد و اینها بخشی از 
ظرفیت های کشاورزی و ضرورت توجه به مقوله صادرات در این حوزه است. 
مدیر دفتر توسعه بازرگانی سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی در یکی 
از جلس��ات مشترک دفتر توسعه بازرگانی سازمان جهاد کشاورزی استان با 
روسای کمیسیون های کشاورزی و صادرات اتاق بازرگانی تبریز، با تاکید بر 
اس��تفاده از تمامی ظرفیت های بخش کشاورزی برای افزایش رقم صادرات 
در این بخش،  اجرای برنامه راهبردی مشترک جهت صادرات مازاد تولیدات 
کش��اورزی استان در سال جاری را ضروری دانست. صالح مؤمنی با اشاره به 
اینکه محصول سیب بیشترین مازاد تولید را در استان دارد، گفت: سالانه ۶02 
هزار تن سیب مازاد مصرف استان تولید می شود که برای جلوگیری از هدر 

رفت آن نیازمند برنامه صادراتی جامع هستیم.
 وی همچنین گفت: ۱4۷ هزار تن محصول گندم و ۱۱۵ هزار تن س��یب 

زمینی تولیدی کش��اورزان استان مازاد مصرف استان بوده که باید با برنامه 
ریزی، راه را برای ورود این محصولات به بازارهای جهانی باز و هموار کنیم.

مدیرعامل صندوق حمایت از بخش کش��اورزی استان نیز با اشاره به عدم 
تسلط سیس��تماتیک بر بازارهای هدف در کشورهای اوراسیا و همسایگان 
گفت: در رفع این مشکل باید هم وزارتخانه های دولتی و هم بخش خصوصی 

وارد عمل شوند.
  بش��یر جعف��ری با بیان اینکه هم اکنون درگیر ص��ادرات ریالی با برخی 
کشورهای همسایه هس��تیم، گفت: باید مرکز تجاری خود را در کشورهای 
هدف از جمله عراق و روس��یه تأس��یس و نمایندگان خود را در آنجا مستقر 

کنیم تا با فروش محصولات خود، باعث ورود ارز به کشور شویم.
  وی اف��زود: ات��اق بازرگانی ه��م در این بین باید نقش فع��ال خود را در 
بازارشناس��ی و بازاریابی در راستای فروش محصولات کش��اورزی و واردات 
نهاده های دام ایفا کند. وی تاکید کرد: اتاق می تواند با ایفای نقش در راستای 
کشاورزی قراردادی جهت شناخت نیاز بازارهای هدف و هماهنگی تولید با 
کشاورزان استان در قالب کشاورزی قراردادی اقدام کند تا منافع کشاورز بیش 

 از پیش حفظ شود.

  جعفری ادامه داد: بسیار اتفاق افتاده است که صادرکننده بازار پیدا کرده 
و زیر بار تعهد صادرات محصولات کشاورزی قرار گرفته اما وزارت صمت به 
بهانه تنظیم بازار با صدور بخشنامه ای مبنی بر ممنوعیت صادرات محصول،  
تعهد خود را ایفا نکرده درحالی که محصول موجود در سردخانه چندین برابر 
نی��از داخلی بوده و اتاق با طرح این موضوع در ش��ورای گفتگو می تواند این 

مانع را حذف کند.
  مدیرعامل صندوق حمایت از بخش کش��اورزی اس��تان با اشاره به عدم 
پیش بینی درست از تولید محصولات کشاورزی و ارائه آمار آن، پیشنهاد کرد 
تا هم اتاق و هم دولت در راس��تای جایگزین کردن صادرات به جای خرید 

تضمینی تلاش کنند.
دبیر کمیس��یون کش��اورزی اتاق تبریز نیز با اشاره به قیمت بالای سموم 
کش��اورزی، جهت تولید محصول مناس��ب کش��اورزی، پیشنهاد سمپاشی 

منطقه ای را با خرید هلیکوپترهای ویژه ارائه کرد.
  یوس��ف دهقان��ی زاد همچنین در ارتباط با بحث مطرح ش��ده در مورد 
صادرات سیب پیشنهاد داد که مراغه به عنوان پایلوت ساخت مرکز سورتینگ 

سیب انتخاب و اقدامات لازم در این خصوص انجام شود.
کارشناس دفتر توسعه بازرگانی سازمان جهاد کشاورزی استان نیز با اشاره 
به اینکه در سال گذشته رقم قابل توجهی از طرف سازمان توسعه تجارت به 
عنوان مشوق صادراتی در نظر گرفته شده بود، گفت: اما عدم اطلاع رسانی به 
 موقع موجب عدم بهره مندی مناسب صادرکنندگان از تسهیلات سرمایه در 
گردش ش��د، از این رو در این ارتباط سازمان صمت باید سهم استان از این 

تسهیلات را مشخص و اطلاع رسانی های لازم را انجام دهد.
جعفر بابازاده با اشاره به اینکه انتقادات زیادی از طرف تشکل های کشاورزی 
به قیمت تضمینی محصولات کشاورزی وارد است، گفت: اما این نکته را باید 
در نظر داشت که در خرید تضمینی محصولات کشاورزی، هزینه، سود و تورم 
در نظر گرفته می شود و تعیین قیمت تضمینی باید به نحوی باشد که معیار 
حفظ رابطه مبادله در داخل و خارج بخش کش��اورزی حفظ شود و موجب 

سوق دادن کشاورزان به تولید محصول خاص و مشکلات تبعی آتی نشود.

 محمود رضايی، معاون حمايت و سلامت 
خان�واده كميت�ه امداد اس�تان كرمانش�اه 
از افزاي�ش ۶۷ درص�دی كم�ک معيش�ت 

خانوارهای مددجو خبر داد.
رضايی با بيان اينكه اين افزايش از خرداد ماه 
امس��ال در كمک معيش��ت خانوارهای مددجو 
عادی و مش��مول تبصره 14 لحاظ ش��ده است، 
افزود: خانوارهای مددجو تا ارديبهشت سالجاری 
حداكثر تا سقف 6۲۰ هزار تومان در ماه دريافت 

می كردند.
وی با بيان اينكه با افزايش 67 درصدی كمک 
معيش��ت، از ماه ج��اری خانواره��ای مددجوی 
ي��ک نفره 3۵۰ هزار توم��ان در ماه دريافت می 
كنند، بيان كرد: همچنين اين كمک معيش��ت 
برای خانوارهای مددجوی دو نفره به ۵۰۰ هزار 
تومان، برای خانوارهای تحت حمايت س��ه نفره 
به 7۰۰ هزار تومان و برای خانوارهای چهار نفر 
ب��ه 9۰۰ هزار تومان در م��اه افزايش پيدا كرده 

است.

معاون حمايت و سلامت خانواده كميته امداد 
اس��تان كرمانش��اه تاكيد كرد: با افزايش كمک 
معيشت ماهانه خانوارهای تحت حمايت ميزان 
كمک معيش��ت دريافتی خانوارهای پنج نفره و 
بيش��تر نيز ب��ه بالای يک ميلي��ون و 1۰۰ هزار 

تومان رسيده است.
محمود رضاي��ی تصريح ك��رد: افزايش كمک 
معيش��ت ماهانه با هدف كمک به خانواده های 
تحت حمايت و با مصوبه مجلس شورای اسلامی 

انجام شده است.

 به منظ�ور رص�د و پايش نهاده ه�ای دامی، 
اداره دامپزش�كی شهرستان كرمانشاه اقدام به 
تش�ديد نظارت بر كارخانجات توليدی خوراک 
دام و طي�وردر قالب گش�ت مش�ترک ب�ا اداره 

تعزيرات حكومتی نموده است.
دكتر تورج كرميان رئيس اداره دامپزشكی شهرستان 
كرمانشاه گفت: به منظور رصد و پايش نهاده های دامی، 
اداره دامپزشكی شهرس��تان كرمانشاه اقدام به تشديد 
نظارت بر كارخانجات توليدی خ��وراک دام و طيور در 
قالب گشت مش��ترک با اداره تعزيرات حكومتی نموده 
اس��ت. وی در ادامه خاطر نشان ش��د: در حين بازديد 

از ي��ک كارخانه توليدخوراک دام و طيور شهرس��تان، 
در حدود۲۰ت��ن پودرآج��ر ،۲۰تن بنتونيت و 7۵ گالن 
۲۰ليتری روغن اس��يد چرب و... كه بصورت غير مجاز 
در توليدات اين كارخانه اس��تفاده می ش��د، )بخصوص 
درتوليدسويای تقلبی( كشف و بعداز هماهنگی با دستور 
قاضی ش��عبه ۵ تعزيرات حكومتی واحد مذكور پلمپ 
گرديد و پرونده جهت تكميل شدن به مراجع قضايی 
ارجاع داده ش��د. رئيس اداره دامپزش��كی شهرستان 
كرمانشاه تصريح كرد: ضمن تشكر از ادارات تعزيرات 
حكومتی، جهاد كشاورزی و اداره صمت كه همكاری 
صميمانه ای در اجرای طرح با اين اداره داش��ته اند، 
اين اطمينان را به همشهريان عزيز می دهيم كه اداره 
دامپزش��كی با تمام توان در حفظ بهداشت و سلامت 
عمومی جامعه گام برداش��ته و با اف��راد خاطی برابر 
قانون، برخورد جدی خواهد داشت. در پايان كرميان 
افزود: از همش��هريان عزيز تقاضا دارم گوش��ت و مرغ 
مورد نياز خود را از مراكز معتبر تحت نظارت بهداشتی 
دامپزش��كی تهيه نمايند و هرگونه انتقاد، پيش��نهاد و 
شكايت خود را از طريق سامانه تلفنی  1۵1۲ و پيامكی 

1۰۰۰1۰۰۰1۵1۲ با ما درميان بگذارند.

معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد استان کرمانشاه خبر داد:

افزایش ۶۷ درصدی كمک معیشت خانوارهای مددجو
رئیس اداره دامپزشکی شهرستان کرمانشاه:

پلمب یک واحد متخلف تولید سویای تقلبی در شهرستان كرمانشاه

 اس�تاندار کرمانش�اه ب�ا بی�ان اینک�ه هم�ه 
دس�تگاه ها باید برای تامی�ن تجهیزات و اماکن 
مورد نیاز واکسیناس�یون کرونا پای کار بیایند، 
گفت: هر مدیری از اجرای مصوبات س�تاد کرونا 

امتناع کند، درخواست عزل او داده می شود.
هوش��نگ بازوند با اشاره به سیر نزولی پیک چهارم 
کرونا در استان، گفت: هرچند این روند کند است، اما 
جای امیدواری است و امیدواریم هرچه سریعتر آمار 

مبتلایان به حداقل برسد.
بازوند خاطرنشان کرد: هرچند در دوران اوج پیک 
چه��ارم وضعیت بهتری نس��بت به اس��تانهای دیگر 
داشتیم، اما متاسفانه تاکنون 333 نفر از مردم استان 
را در این پیک چهارم از دس��ت دادیم و امیدواریم با 

همکاری مردم میزان تلفات این پیک افزایش نیابد.

وی اف��زود: با وجود ای��ن تعداد تلفات، اس��تان ما 
وضعیت بهتری نسبت به سایر استانها داشت و همین 
امر نش��ان می دهد که مردم همکاری خوبی داشته و 
کادر بهداش��ت و درمان تلاش بس��یاری داشته اند و 

سایر دستگاه ها نیز همکاری کرده اند.
بازوند تصریح کرد: در حال حاضر اولویت جدی در 
بحث مقابله با کرونا بحث واکسیناس��یون افراد است 
که خوشبختانه این کار در استان چند هفته ای است 
ش��روع شده و همه باید همکاری کنیم تا این روند به 

نحو احسن انجام شود.
وی ب��ا اش��اره به امتناع برخی دس��تگاه ه��ا از در 
اختیار ق��راردادن مکان و تجهیزات م��ورد نیاز برای 
واکسیناس��یون در اختی��ار دانش��گاه علوم پزش��کی 
استان، گفت: جای تعجب است که مدیران اموالی که 

متعلق به خود مردم اس��ت را برای حفظ سلامت آنها 
در اختیار دانش��گاه قرار نمی دهن��د.وی افزود: مردم 
سرمایه های استان هستند و هیچ سرمایه ای از جان 
و سلامت آنها با ارزش تر نیست و مدیران باید بدانند 
اموال��ی که در اختیار دارند تماما متعلق به این مردم 
اس��ت و حق ندارند از ارائه آن دریغ کنند. اس��تاندار 

کرمانش��اه تاکید کرد: مدیران بای��د بدانند کمک به 
دانش��گاه علوم پزشکی در این ش��رایط کمک به دو 
میلیون نفر جمعیت اس��تان است و انتظار داریم پای 
کار بیاین��د. بازون��د افزود: همه مدی��ران موظفند به 
دانش��گاه کمک کنند و چنانچه مدیری از کمک و یا 
در اختیار دادن امکانات امتناع کند با اعلام دانش��گاه 
علوم پزشکی، مدیر مربوطه به قرارگاه مرکزی مبارزه 
ب��ا کرونا معرفی ش��ده و در نهایت تخلف��ات مدیر از 
مصوبات س��تاد کرونا ب��ه وزیر مربوطه ارائه ش��ده و 

درخواست عزل او داده خواهد شد.
اول  گام  در  کرمانش��اه  اس��تانداری  اف��زود:  وی 
پ��ای کار آم��ده و حتی یخچال ات��اق مدیران هم در  
اختیار دانش��گاه قرار می گیرد تا مش��کلی در بحث 

واکسیناسیون مردم پیش نیاید. 

استاندار کرمانشاه:

برای»واکسیناسیون کرونا« همه دستگاه ها باید پای کار بیایند

 مديرعامل شركت مخابرات استان كرمانشاه 
 5G از راه ان�دازی اولي�ن س�ايت تلف�ن همراه

استان تا آبان ماه امسال خبر داد.
مس��يب قباديان ازس��رمايه گ��ذاری 1۲۰ ميليارد 
تومانی در ح��وزه تلفن ثابت، هم��راه اول و اينترنت 
استان طب يكسال گذشته خبر داد و افزود: مهمترين 
بخ��ش اين س��رمايه گ��ذاری در حوزه تلف��ن همراه 
صورت گرفته و بيش��ترين تمركز در اين بخش بحث 

راه اندازی سايت های نسل سه و چهار است.
قباديان يادآورش��د: اين اقدامات ب��ا هدف افزايش 
سرعت اينترنت در دستور كار قرار دارد كه بر اساس 
تكليف برنامه ششم بايد به سرعت ۲۰مگابيت بر ثانيه 
برس��يم كه اين امر با اقدام��ات صورت گرفته محقق 

شده است.
قباديان خاطرنش��ان كرد: از جمله مهمترين پروژه 
های صورت گرفته در يک س��ال گذشته بحث اتصال 
روس��تاهای بالای ۲۰ خانوار به اينترنت است كه در 
اين زمينه 3۰۰ روس��تای اس��تان طی اين مدت به 

اينترنت وصل شده اند.
وی اب��راز اميدواری كرد: تا پايان نيمه اول امس��ال 
تمامی روس��تاهای بالای ۲۰ خانوار استان به شبكه 

اينترنت وصل شوند.
قبادي��ان گف��ت: در مجموع ۲9۰ روس��تای بالای 
۲۰ خان��وار فاقد اينترنت در اس��تان داريم كه از اين 
تعداد 16۰ روس��تا به هم��راه اول و مابقی به اپراتور 
ايرانس��ل محول ش��ده كه تاكنون از 16۰ روستايی 
كه در تعهدماس��ت كار اتصال 1۰۵ روس��تا به شبكه 
اينترنت انجام ش��ده و تنها ۵۵ روستا باقی مانده كه 

تا پايان نيمه اول امس��ال در صورت تامين تجهيزات 
انجام می شود.

وی از اج��رای ۲۰۰ كيلومت��ر پ��روژه فيب��ر نوری 
در اس��تان به عن��وان يكی ديگر از پ��روژه های مهم 
مخابرات در يكس��ال گذش��ته ياد كرد واف��زود: اين 
تجهيزات عمدتا در مناطق روس��تايی كار گذاش��ته 

شده است.
مديرعام��ل ش��ركت مخابرات اس��تان كرمانش��اه 
خاطرنش��ان كرد: امس��ال هم اج��رای 3۰۰ كيلومتر 
ديگ��ر فيبر ن��وری را در برنامه داريم ك��ه عمدتا در 
نقاط مرزی اس��تان برای اتص��ال بازارچه های مرزی 

و روستاهای مسير انجام خواهد شد.
دخلمان ب��ا خرجمان نمی خواند/ ب��ه ريال درآمد 

كسب می كنيم و به دلار هزينه می كنيم
قباديان در ادامه به چالش های پيش روی مخابرات 
اش��اره كرد وافزود: مهمترين چالش اين است كه در 
حال حاضر درآمدهای ما با هزينه ها همخوانی ندارد 
و عملا به ريال كسب درآمد می كنيم و به دلار خرج 
می كنيم. وی افزود: برخلاف تجهيزات تلفن ثابت كه 
7۰ درصد آن توليد داخل است، در حوزه تلفن همراه 
وابس��تگی زيادی به واردات داريم و عملا 7۰ درصد 
تجهيزات اين حوزه وارداتی است و افزايش چشمگير 
قيمت ارز موجب شده هزينه های مخابرات به شدت 

افزايش يابد.
قبادي��ان خاطرنش��ان كرد: اين افزاي��ش هزينه ها 
در حالی اس��ت ك��ه تعرفه های تلفن ثابت از س��ال 
138۲ تاكن��ون نه تنها افزايش پي��دا نكرده بلكه در 
برخی مقاطع ب��ه دليل اجرای طرح هايی مانند "هم 

كُدس��ازی" حدود 14 درصد هم كاهش داشته است. 
وی اف��زود: در حال حاضر متوس��ط درآمد يک خط 
تلفن ثابت حدود 38۰۰ تومان درماه اس��ت، درحالی 
ك��ه برای نگهداری همين يک خ��ط حدود 19 هزار 
و ۵۰۰ توم��ان در ماه هزينه م��ی كنيم و اين يعنی 
يک شش��م هزينه های نگهداری صورت گرفته برای 
يک خط تلفن ثابت درآمد داريم و همين امر موجب 
ش��ده حتی در هزينه های جاری مخابرات هم دچار 

مشكل شويم.
قباديان علت عدم تغيي��ر تعرفه ها را اختلاف نظر 
مي��ان وزارت ارتباطات و ش��ركت مخاب��رات عنوان 
كرد وافزود: در حالی كه 7۰ درصد ارتباطات كش��ور 
برعهده مخابرات اس��ت اما به دليل دعواهای سياسی 
وزارت ارتباطات اجازه افزايش تعرفه های تلفن ثابت 
را به ما نمی دهد و همين امر موجب ايجاد مش��كل 

برای شركت مخابرات شده است.
اين مس��ئول گفت: مس��ئولان باي��د بدانند كه اگر 
بس��ترهای ارتباطی دچار مشكل شود تمام مشاغل و 

تمام كش��ور از اين امر دچار آسيب خواهند شد، چرا 
كه بطور مثال عم��ده بازار 1۰۰ هزار ميليارد تومانی 
شركت های دانش بنيان بر بستر اينترنت فعال است. 
وی افزود: اين عدم تغيير تعرفه ها در حالی است كه 
قيمت ارز موجب افزايش سرس��ام آور هزينه های ما 
ش��ده اس��ت. بطور مثال راه اندازی يک سايت همراه 
اول ح��دود 9۰ ه��زار دلار هزينه دارد ك��ه با هفت 
برابر ش��دن قيمت دلار ما باي��د چقدر از تلفن همراه 
و اينترنت درآمد كس��ب كنيم كه اين افزايش هفت 

برابری را جبران كنيم.
قباديان تصريح كرد: انتظار ما اين است كه حداقل 
تعرفه ها در حوزه های تجاری افزايش يابد تا بخشی 

از هزينه های سنگين ما جبران شود.
س��رقت امانمان را برُيده/ افزايش 3 برابری سرقت 

تجهيزات مخابراتی استان
مديرعامل شركت مخابرات استان كرمانشاه چالش 
دوم اين ش��ركت را در استان بحث سرقت تجهيزات 
مخابراتی عنوان كرد و افزود: س��رقت ها واقعا امان ما 

را بريده و هر روز برای ما مشكلاتی ايجاد می كند.
وی افزود: س��ال گذش��ته از اين حوزه حدود 4.۵ 
ميليارد تومان خسارت ديديم و اين سرقت ها در كنار 

خسارت مالی، نارضايتی مردم را هم به دنبال دارد.
قباديان با اش��اره به س��ه برابر شدن ميزان سرقت 
تجهيزات مخابراتی عنوان كرد: بخشی از اين موضوع 
به گران ش��دن تجهيزات برمی گردد، اما در اين بين 
نمی توانيم انگي��زه خرابكاری را هم ناديده بگيريم و 
دس��تگاه های مربوطه بايد به طور جد در اين زمينه 

ورود كنند.  

مدیرعامل شرکت مخابرات استان اعلام کرد:
راه اندازی اولین سایت 5G کرمانشاه تا آبان

برنامه راهبردی، لازمه افزایش صادرات كشاورزی آذربایجان شرقی


